
                         Referat af  BESTYRELSESMØDE.   

                                     DEN. 03-10-2022  . 

Deltagere: Merete Røner, Marianne Strandberg, Jan Egebo, Jesper 

Backhausen, Varmemester Bjarne Gottfredsen. 

 

1.Carporte:  

 Der er kommet et anlægsbudget på carportdelen af projektet som driften er ved 

at gennemgå. 

 

2.Helhedsplan/Miljø:  

 Forvaltningen er ved at klargøre til afdelingsmødet. 

 Har intet hørt fra Esben og intet set om noget er klar til afstemning. 

3. Nortec/ELstandere: 

 Punktet udgår indtil der er noget der er relevant for os. 

4. Workshop for Bestyrelsen: 

Det er rykket til efter det ordinære møde.Vi skal sende nogle datoer når vi er klar. 

5. Berberis hække ved opgang skal fjernes / forslag fra bestyrelsen til ny 

beplantning : 

 Der er ikke lavet planer for den fremtidige beplantning endnu. Der vil blive 

udarbejdet en ny langsigtet beplantningsplan for hele området. 

 

                          Varmemesterens punkter. 

 Varmtvandsbeholder: 

 Der er modtaget et tilbud samt en plan over udskiftning af beholderen samt 

effektivisering af varmecentralen. Driften arbejder videre med implementering 

samt økonomien i projektet. 

 



 Hundehold / pasning: 

 Tilrettes til workshop. 

 

 Inde katte: 

 Der er lavet et skriv og vil blive omdelt. 

 

 Div. 

Vandskade i store bunker: 

Rep. Er afsluttet og reetablering afventer håndværker. 

Vandbrud ved nr 2 . 

Hofor har lavet vandledning i jorden og vores håndværker er ved at færdiggøre 

ledningen ind i kælderen ved nr. 2. Vi har fået skiftet rør helt ind til vandmåler. 

 

Ejendomskontoret har igangsat besparelse projekt med lys i opgange. 

Det er igangsat og vi afventer samarbejdspartner NRGreen. 

Varme i vinter. 

Ejendomskontoret vil omdele en beboerguide/gode råd til opvarmning i 

lejligheden. 

Pga. Afvikling af ferie er ejendomskontoret i perioden frem til januar lukket for 

personlig henvendelse hver fredag. Der er stadig tlf. Tid fra kl. 08-08.30. 

 
Referent. 
 
Jesper Backhausen. 


